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Møte: Bydelsutvalget  

Møtested: Bølerlia 2  

Møtetid: Mandag 20. oktober 2014 kl. 18.30     

Sekretariat: Therese Kloumann Lundstedt, tlf. 23 43 85 89  

 

 

Møteleder: Kristin Sandaker (A)  

   

Tilstede: Kristin Sandaker (A) 

Pål Einar Røch Johansen (A)  

Nasir Ahmed (A) 

Liv Thorstensen (A) 

Gry Larsen (A) 

Randi Vollmerhaus (A) møtte for Mona 

Ridder-Nielsen (A) 

Karin Svendsen (A) 

Hanne Irene Eldby (SV) 

Benjamin Bornø (H)  

Vidar Vevik (H) (ankom møtet 18.55) 

Anne-Lise Haugstad (H) møtte for Erland 

Bakke (H) 

Erik L. Thoresen (H) møtte for Torunn 

Smedal (H) 

Tommy Skjervold (Frp) 

Ann Carnarius Elseth (Frp) 

Britt Inglingstad (V) 

 

   

Forfall: Mona Ridder-Nielsen (A)  

   

Fra 

administrasjonen 

møtte: 

Tove Stien, bydelsdirektør 

Håkon Kleven, avd.sjef plan og økonomi 

Åse Merete Ternå, avd.sjef administrasjon 

Mary Ann Gursli, avd.sjef velferd og fritid 

Jatinder Sharma, avd.sjef rehabilitering og 

omsorg 

Tommy Grotterød, avd.sjef barn og kultur 

Kari Bjørneboe, bydelsoverlege 
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Møtesekretær: Therese Kloumann Lundstedt   

 

 

Åpen halvtime 

- Gunhild Meelhus Birkemoe og Lisbet Bjone, styret i Godlia barnehage, tok opp 

økning i festeavgift fra kommunen etter subsidiering av denne er fjernet. 

- Pål Rosland, FAU Høyenhall skole, Bryn miljøforum, tok opp planlagt folkemøte 

20.11.2014 vedrørende Manglerudtunell. 12.11.2014 blir det arrangert verksted der 

fremtidig bruk av nærområdet skal diskuteres 

- Ann Nordal, Oppsal gård, viste til BU-vedtak i februar og uttrykte skuffelse over 

planforslaget. 

- Stian Øvestad, Oppsal gård, tok opp vestre del av byggeområdet og planlagt 

rekkehusbebyggelse. 

- Gry Aastad, Oppsal gård, tok opp igangsatt innbyggerinitiativ der det kreves en 

helhetlig plan for utvikling av Oppsalområdet. 

- Terje Christophersen, Aksjonsgruppa Enebakkveien, berømmet arbeidet med 

trafikkplanen. Etterspør bl.a. når fartsgrensen mellom Abildsø og Skullerud trer i 

kraft. 

- Daniel Stephanek, Østensjø SP, tok bl.a. støyskjerm ved T-banen på Manglerud, om 

det blir lavere bydelskutt i budsjettet for 2015 nå som OL-etaten er lagt ned. 

- Christian Tinnå spør om skiltmyndighetene er flyttet fra Politi til bydel. 

- Bjørn Ahlquist, Oppsalveien, uttrykte støtte til Oppsalinitiativet 

 

Omdelt i møtet:  

Brev fra Byrådsavdeling for eldre og sosiale tjenester vedrørende dugnad for å redusere 

ventetiden med oppholdstillatelse i mottak. 
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Sak 156 /14  Godkjenning av innkalling og sakskart 

 

Britt Inglingstad (V) hadde følgende forslag til ny sak på sakskartet 

«Områderegulering for Oppsal senterområdet» 

Saken flyttes frem til etter sak 158/14. 

 

Hanne Eldby (SV) hadde følgende forslag til ny sak på sakskartet 

«Trafikkproblematikk i området ved jernbanebroen/ Fyrstikkbakken» 

 

Votering  

Det ble votert over forslagene samlet. 

Votering enstemmig. 

 

Vedtak 

Innkalling og sakskart godkjent med følgende nye saker på sakskartet: 

- «Områderegulering for Oppsal senterområdet». Saken flyttes frem til etter sak 

158/14. 

- «Trafikkproblematikk i området ved jernbanebroen/ Fyrstikkbakken» 

 

Sak 157 /14  Godkjenning av protokoll fra møtet 15.09.2014 

 

Protokoll fra møtet 15.09.2014 godkjent. 

 

Sak 158 /14  Protokoller til orientering 

 

Arbeidsutvalget 06.10..2014 

Protokoll tatt til orientering 

Bydelsutvikling, miljø- og kulturkomite 13.10.2014 

Protokoll tatt til orientering med merknad fra Britt Inglingstad (V) om at det som står som 

merknad skal være vedtak.  

Omsorgskomite 13.10.2014 

Protokoll tatt til orientering 

Oppvekstkomite 13.10.2014 

Protokoll tatt til orientering 

Eldrerådet 13.10.2014 

Protokoll tatt til orientering 

Råd for funksjonshemmede 14.10.2014 

Protokoll tatt til orientering 

Ungdomsrådet 13.10.2014 

Protokoll tatt til orientering. Pål Einar Røch Johansen berømmet ungdomsrådet m/sekretær 

for godt arbeid med protokollen. 

Arbeidsmiljøutvalget 13.10.2014 

Protokoll tatt til orientering 

Medbestemmelsesutvalget 13.10.2014  

Protokoll tatt til orientering 
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Sak 159 /14  Informasjon fra administrasjonen 

 

Bydelsdirektør, Tove Stien, informerte om følgende:  

- Årets to siste BU-møter i november og desember vil bli avholdt i Oppsal samfunnshus. 

Dette gjelder antakelig også AU-møtene. 

- Vedr. BU-vedtak oversendt byrådsavdelingen i juni 2013 om mottak og bosetting av 

flyktninger. Svaret fra byrådsavdelingen som ble oversendt 19.09.2013, er ved en 

feiltakelse ikke blitt registrert inn i vårt journalsystem. 

 

Sak 160 /14  Rapport økonomi og tjenesteproduksjon pr. august 
2014 

 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Rapport økonomi og tjenesteproduksjon per 31.08.2014 for Bydel Østensjø tas til etterretning. 

 

Votering  

Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak  

Votering enstemmig 

 

Vedtak 

Rapport økonomi og tjenesteproduksjon per 31.08.2014 for Bydel Østensjø tas til etterretning. 

 

Sak 161 /14  Tertialrapport og statistikk per 31.08.2014 

 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

Tertialrapport og statistikk per 31.08.2014 for Bydel Østensjø tas til etterretning. 

 

Votering  

Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak  

Votering enstemmig 

 

Vedtak 

Tertialrapport og statistikk per 31.08.2014 for Bydel Østensjø tas til etterretning. 

 

Sak 162 /14  Barnehagene - rapportering per september 2014 

 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

Sak Barnehagene – rapportering per september 2014 tas til orientering. 

 

A og SV v/Gry Larsen (A) og Hanne Eldby (SV) hadde følgende tilleggsforslag til vedtak 

Bydelsutvalget er sterkt kritisk til at Bydel Østensjø må la fem avdelinger i Storgården 

barnehage stå tomme fra høsten 2015. Bydelsutvalget ber om at det i forbindelse med 

behandlingen av Oslo kommunes budsjett, settes av tilstrekkelige midler til å drifte de 

barnehageplassene som finnes så lenge det står barn på venteliste for barnehageplass. 
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Votering 

Det ble votert over forslagene samlet.  

Votering enstemmig. 

 

Vedtak 

1. Sak Barnehagene – rapportering per september 2014 tas til orientering. 

2. Bydelsutvalget er sterkt kritisk til at Bydel Østensjø må la fem avdelinger i Storgården 

barnehage stå tomme fra høsten 2015. Bydelsutvalget ber om at det i forbindelse med 

behandlingen av Oslo kommunes budsjett, settes av tilstrekkelige midler til å drifte de 

barnehageplassene som finnes så lenge det står barn på venteliste for barnehageplass. 

 

Sak 163 /14  Månedsrapport barneverntjenesten per august 2014 

 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

Månedsrapport barneverntjenesten per august 2014 tas til orientering. 

 

Votering  

Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak  

Votering enstemmig 

 

Vedtak 

Månedsrapport barneverntjenesten per august 2014 tas til orientering. 

 

Sak 164 /14  Status for oppfølging av BU-vedtak per august 2014 

 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

Status for oppfølging av BU-vedtak per august 2014 tas til etterretning 

 

Britt Inglingstad (V) hadde følgende tilleggsforslag til vedtak 

BU etterspør idrettsrelaterte arrangementer for barn og unge, jfr. s. 11 i saken. 

 

Votering  

Det ble votert over forslagene samlet. 

Votering enstemmig. 

 

Vedtak 

1. Status for oppfølging av BU-vedtak per august 2014 tas til etterretning 

2. BU etterspør idrettsrelaterte arrangementer for barn og unge, jfr. s. 11 i saken. 

 

Sak 165 /14  Trafikksikre barnehager i Bydel Østensjø 

 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

Sak om trafikksikre barnehager i Bydel Østensjø tas til orientering. 

 

Votering  

Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak  

Votering enstemmig 
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Vedtak 

Sak om trafikksikre barnehager i Bydel Østensjø tas til orientering. 

 

Sak 166 /14  Bydelens arbeid med styrking av barns 
språkferdigheter 

 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

Sak om bydelens arbeid med barns språkferdigheter tas til orientering. 

 

Votering  

Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak  

Votering enstemmig 

 

Vedtak 

Sak om bydelens arbeid med barns språkferdigheter tas til orientering. 

 

Sak 167 /14  Orientering om arbeidet som utføres av utekontakten 

 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

Sak angående arbeidet som utføres av utekontakten i bydelen tas til orientering. 

 

Votering  

Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak  

Votering enstemmig 

 

Vedtak 

Sak angående arbeidet som utføres av utekontakten i bydelen tas til orientering. 

 

Sak 168 /14  Orientering om fritidsklubbenes tilbud, antall besøk på 
klubbkveldene og hvilke gruppetilbud som eksisterer 

 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

Sak om fritidsklubbenes tilbud, antall besøk og gruppetilbud tas til orientering. 

 

Votering  

Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak  

Votering enstemmig 

 

Vedtak 

Sak om fritidsklubbenes tilbud, antall besøk og gruppetilbud tas til orientering. 

 

Sak 169 /14  Sommerjobbtiltak for ungdom i Bydel Østensjø 2013 og 
2014 

 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

Sak angående sommerjobbtiltak for ungdom i Bydel Østensjø 2013 og 2014 tas til orientering. 
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Votering  

Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak  

Votering enstemmig 

 

Vedtak 

Sak angående sommerjobbtiltak for ungdom i Bydel Østensjø 2013 og 2014 tas til orientering. 

 

Sak 170 /14  Høring - Endring av inntaksområdet mellom Høyenhall 
og Manglerud skoler og mellom Abildsø og Rustad 
skoler 

 

A og SV hadde følgende forslag til vedtak 

Bydelsutvalget finner det uheldig at skolegrenser endres. 

 

Høyre v/Anne-Lise Haugstad (H) hadde følgende forslag til vedtak 

Bydelsutvalget legger vekt på at søsken må kunne velge å gå på samme skole uavhengig av 

endring i inntaksområdene. 

 

Votering 

Det ble votert over forslagene samlet. 

Votering enstemmig. 

 

Vedtak 

Bydelsutvalget finner det uheldig at skolegrenser endres. Bydelsutvalget legger vekt på at 

søsken må kunne velge å gå på samme skole uavhengig av endring i inntaksområdene. 

 

Sak 171 /14  Orientering om sosialtjenesten arbeid med rusmisbruk 

 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

Sak om sosialtjenestens arbeid med rusmiddelbruk tas til orientering 

 

Votering  

Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak  

Votering enstemmig 

 

Vedtak 

Sak om sosialtjenestens arbeid med rusmiddelbruk tas til orientering 

 

Sak 172 /14  Boligbistand i Bydel Østensjø 

 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

Sak om arbeidet med boligbistand tas til orientering. 

 

Votering  

Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak  

Votering enstemmig 

 



 

 6 

Vedtak 

Sak om arbeidet med boligbistand tas til orientering. 

 

Sak 173 /14  Utredning om mulig drift av botilbud i privat regi - 
verbalvedtak 

 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

Utredning om mulig drift av botilbud i privat regi tas til orientering 

 

Omsorgskomiteen (OMK) v/Karin Svendsen (A) hadde følgende forslag til vedtak 

Omsorgskomiteen foreslår at saken utsettes til neste møterekke. I den forbindelse oversendes 

en del spørsmål under de enkelte avsnitt i utredningen, som OMK ber administrasjonen svare 

på. 

 

Votering 

OMKs forslag til vedtak ble satt opp mot bydelsdirektørens forslag til vedtak 

OMKs forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak 

BU ber om at saken utsettes til neste møterekke. I den forbindelse oversendes en del spørsmål 

under de enkelte avsnitt i utredningen, som BU ber administrasjonen svare på. 

 

Sak 174 /14  Årsmelding 2013 fra Helse- sosial- og eldreombudet 

 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

Årsmelding fra Helse-, sosial- og eldreombudet med kommentarer tas til orientering. 

 

Votering  

Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak  

Votering enstemmig 

 

Vedtak 

Årsmelding fra Helse-, sosial- og eldreombudet med kommentarer tas til orientering. 

 

Sak 175 /14  Referat fra tilsynsutvalgets møte med brukere av 
hjemmebaserte tjenester 2014 

 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Referat fra tilsynsutvalgets samhandlingsmøte mellom brukere/pårørende og 

bydelsadministrasjonen, tas til orientering. 

 

Votering  

Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak  

Votering enstemmig 

 

Vedtak 
Referat fra tilsynsutvalgets samhandlingsmøte mellom brukere/pårørende og 

bydelsadministrasjonen, tas til orientering. 
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Sak 176 /14  Oppsalhjemmet - rapport fra uanmeldt tilsyn 08.07.2014 

 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

Rapport fra uanmeldt tilsyn ved Oppsalhjemmet 08.07.2014 og Sykehjemsetatens uttalelse tas 

til orientering. 

 

Votering  

Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak  

Votering enstemmig 

 

Vedtak 

Rapport fra uanmeldt tilsyn ved Oppsalhjemmet 08.07.2014 og Sykehjemsetatens uttalelse tas 

til orientering. 

 

Sak 177 /14  Rapportering på publikumsoppslutning/ kostnader ved 
Bydelsdager og andre kulturarrangementer i 2014 

 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

Sak ad publikumsoppslutning/ kostnader ved Bydelsdager og andre kulturarrangementer i 

2014 tas til orientering. 

 

Votering  

Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak  

Votering enstemmig. 

 

Vedtak 

Sak ad publikumsoppslutning/ kostnader ved Bydelsdager og andre kulturarrangementer i 

2014 tas til orientering. 

 

Merknad 

Bydelsutvalget ber administrasjonen om å oppfordre organisasjoner i Skullerudområdet til å 

delta på bydelsdagene med aktiviteter. 

 

Sak 178 /14  Fartsoningstiltak i Bydel Østensjø 

 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

Vedtak om fartsoningstiltak fra byråd for miljø og samferdsel av 17.09.2014 tas til 

orientering. 

 

Votering  

Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak  

Votering enstemmig. 

 

Vedtak 

Vedtak om fartsoningstiltak fra byråd for miljø og samferdsel av 17.09.2014 tas til 

orientering. 
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Sak 179 /14  Trygghetsvandringer i Bydel Østensjø 

 

Forslag til vedtak fra Britt Inglingstad (V) 

Med henvisning til Bydel Alna og trygghetsvandringer der bes administrasjonen innen utløpet 

av 1. kvartal 2015 legge frem en sak om hvordan trygghetsvandringer kan gjennomføres i 

Bydel Østensjø og om det er noen spesielle områder i bydelen der dette kan være aktuelt. 

 

Votering  

Det ble votert over forslaget til vedtak fra Britt Inglingstad (V) 

Votering enstemmig. 

 

Vedtak 

Med henvisning til Bydel Alna og trygghetsvandringer der bes administrasjonen innen utløpet 

av 1. kvartal 2015 legge frem en sak om hvordan trygghetsvandringer kan gjennomføres i 

Bydel Østensjø og om det er noen spesielle områder i bydelen der dette kan være aktuelt. 

 

Sak 180 /14  Søknad om ny salgsbevilling fra Oslofjordmat AS ved 
Kiwi Bølerlia, Bølerlia 73 B 

 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

Ny salgsbevilling fra Oslofjordmat AS ved KIWI 491 Bølerlia, Bølerlia 73 anbefales. 

 

Votering  

Det ble votert over forslaget til vedtak fra Britt Inglingstad (V). 

Votering enstemmig. 

 

Vedtak 

Ny salgsbevilling fra Oslofjordmat AS ved KIWI 491 Bølerlia, Bølerlia 73 anbefales. 

 

Sak 181 /14  Budsjettseminar og møteoffentlighet i Bydel Østensjø 

 

Forslag til vedtak fra Britt Inglingstad (V) 

Under henvisning til kommuneloven kapittel 6, herunder bestemmelsen om møteoffentlighet i  

§ 31, skal budsjettseminar for bydelens politikere i Østensjø avholdes for åpne dører.  

 

Votering 

Det ble votert over forslaget til vedtak fra Britt Inglingstad (V). 

Forslaget falt med 2 stemmer for (V og Vidar Vevik (H)) og 13 stemmer mot (A, SV, Frp, 

Benjamin Bornø (H), Anne-Lise Haugstad (H) og Erik L. Thoresen (H)). 

 

Vedtak 

Budsjettseminar for bydelens politikere i Østensjø avholdes for lukkede dører. 

 

Sak 182 /14  Endring i representasjon i oppvekstkomiteen 

 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

Bydelsutvalget oppnevner ________________________ som 2. varamedlem fra Høyres 

gruppe i oppvekstkomiteen (OVK) etter Cristina Vendelsen (H). 
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Benjamin Bornø (H) hadde følgende endringsforslag til vedtak. 

Saken utsettes til neste møte. 

 

Votering 

Benjamin Bornøs (H) forslag til vedtak ble satt opp mot bydelsdirektørens forslag til vedtak 

Benjamin Bornøs (H) forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak 

Saken utsettes til neste møte. 

 

Sak 183 /14  Fakkeltog 27.10 for gjenåpning av Manglerud bad 

 

Saken ble trukket fra sakskartet i AU-møtet 06.10.2014. 

 

Sak 184 /14  Landbruksmelding for Oslo, høring 

 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

Bydelsutvalget gir sin tilslutning til bydelsdirektørens høringsuttalelse til «Landbruksmelding 

for Oslo», slik denne framkommer i saksframlegget. 

 

Britt Inglingstad (V) hadde følgende tilleggsforslag til vedtak 

I tillegg bør planene for Sørli besøksgård inn i meldingen samt en omtale av gårdene i marka. 

I Bydel Østensjø representert bl.a. ved Ødegården innenfor Kattisa i Østmarka, samt ved 

Rustadsaga og Sandbakken. 

 

Votering 

Det ble votert over forslagene under ett. 

Votering enstemmig. 

 

Vedtak 

1. Bydelsutvalget gir sin tilslutning til bydelsdirektørens høringsuttalelse til 

«Landbruksmelding for Oslo», slik denne framkommer i saksframlegget. 

2. I tillegg bør planene for Sørli besøksgård inn i meldingen samt en omtale av gårdene i 

marka. I Bydel Østensjø representert bl.a. ved Ødegården innenfor Kattisa i Østmarka, 

samt ved Rustadsaga og Sandbakken. 

 

Sak 185 /14  Kunngjøring om 2. gangs offentlig ettersyn - 
Detaljregulering Vetlandsveien ved Vetlandsfaret 

 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 

Bydel Østensjø anbefaler ikke det foreslåtte planforslaget jf. BU- vedtak av 18.11.2013 punkt 

nr. 1, 2, 3 og 4. 

 

Bydel Østensjø anser forøvrig det reviderte planforslagets reduksjon av størrelse som en klar 

forbedring da planforslaget ivaretar sammenhengende grøntstrukur, opprettholder turvei E1, 

gir boligbebyggelsen sør for planområdet en skjermende effekt og halverer antatt 

trafikkøkning. 
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Dersom planforslaget videreføres forutsettes det at foreslått parkeringsplass skiltes med 

parkeringsbestemmelser, og at overtredelse ved langtidsparkering håndheves. 

 

All parkering i grøntområdet i dagens situasjon sikres mot fremtidig parkering/bilkjøring slik 

at området blir en del av det gjenværende grøntområdet.  

 

Trafikksikkerheten for barn og unge som ferdes i området må ivaretas. 

 

Det bør legges til rette for sykkelparkering i tilknytning til bilparkeringsplassene.  

 

Britt Inglingstad (V) hadde følgende endringsforslag til vedtak 

Bydel Østensjø anbefaler det foreslåtte planforslaget.  

Bydel Østensjø anser forøvrig det reviderte planforslagets reduksjon av størrelse som en klar 

forbedring da planforslaget ivaretar sammenhengende grøntstrukur, opprettholder turvei E1, 

gir boligbebyggelsen sør for planområdet en skjermende effekt og halverer antatt 

trafikkøkning. 

 

Dersom planforslaget videreføres forutsettes det at foreslått parkeringsplass skiltes med 

parkeringsbestemmelser, og at overtredelse ved langtidsparkering håndheves. 

 

All parkering i grøntområdet i dagens situasjon sikres mot fremtidig parkering/bilkjøring slik 

at området blir en del av det gjenværende grøntområdet.  

 

Trafikksikkerheten for barn og unge som ferdes i området må ivaretas. 

 

Det bør legges til rette for sykkelparkering i tilknytning til bilparkeringsplassene.  

 

Votering 

Britt Inglingstads (V) forslag til vedtak ble satt opp mot bydelsdirektørens forslag til vedtak 

7 (H, Frp og V) stemte for Britt Inglingstads (V) forslag til vedtak, 8 (A og SV) stemte for 

bydelsdirektørens forslag til vedtak. 

 

Vedtak  

Bydel Østensjø anbefaler ikke det foreslåtte planforslaget jf. BU- vedtak av 18.11.2013 punkt 

nr. 1, 2, 3 og 4. 

 

Bydel Østensjø anser forøvrig det reviderte planforslagets reduksjon av størrelse som en klar 

forbedring da planforslaget ivaretar sammenhengende grøntstrukur, opprettholder turvei E1, 

gir boligbebyggelsen sør for planområdet en skjermende effekt og halverer antatt 

trafikkøkning. 

 

Dersom planforslaget videreføres forutsettes det at foreslått parkeringsplass skiltes med 

parkeringsbestemmelser, og at overtredelse ved langtidsparkering håndheves. 

 

All parkering i grøntområdet i dagens situasjon sikres mot fremtidig parkering/bilkjøring slik 

at området blir en del av det gjenværende grøntområdet.  

 

Trafikksikkerheten for barn og unge som ferdes i området må ivaretas. 

 

Det bør legges til rette for sykkelparkering i tilknytning til bilparkeringsplassene.  
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Sak 186 /14  Endringer i Arbeiderpartiets gruppe med innvirkning 
for utvalg og komite 

 

Pål Einar Røch Johansen (A) benyttet anledningen til å takke for seg. 

 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

1. Bydelsutvalget tar til orientering at 1. varamedlem fra Arbeiderpartiets gruppe, Mads 

Jørgen Lindahl (A) trer inn som medlem av bydelsutvalget etter Pål Einar Røch 

Johansen (A). 

2. Bydelsutvalget oppnevner _________________________ som ny nestleder av 

bydelsutvalget etter Pål Einar Røch Johansen (A). 

3. Bydelsutvalget oppnevner _________________________ som nytt medlem av 

arbeidsutvalget etter Pål Einar Røch Johansen (A). 

4. Bydelsutvalget oppnevner _________________________ som ny nestleder av 

arbeidsutvalget etter Pål Einar Røch Johansen (A). 

5. Bydelsutvalget oppnevner _________________________ som nytt medlem av 

oppvekstkomiteen etter Pål Einar Røch Johansen (A). 

6. Bydelsutvalget oppnevner _________________________ som ny nestleder av 

oppvekstkomiteen etter Pål Einar Røch Johansen (A). 

 

Liv Thorstensen (A) hadde følgende forslag med tilleggsforslag til vedtak 

1. Bydelsutvalget tar til orientering at 1. varamedlem fra Arbeiderpartiets gruppe, Mads 

Jørgen Lindahl (A) trer inn som medlem av bydelsutvalget etter Pål Einar Røch 

Johansen (A). 

2. Bydelsutvalget oppnevner Hanne Eldby (SV) som ny nestleder av bydelsutvalget etter 

Pål Einar Røch Johansen (A). 

3. Bydelsutvalget oppnevner Hanne Eldby (SV) som nytt medlem av arbeidsutvalget 

etter Pål Einar Røch Johansen (A). 

4. Bydelsutvalget oppnevner Hanne Eldby (SV) som ny nestleder av arbeidsutvalget etter 

Pål Einar Røch Johansen (A). 

5. Bydelsutvalget oppnevner Pia Erikstad (A) som nytt medlem av oppvekstkomiteen 

etter Pål Einar Røch Johansen (A). 

6. Bydelsutvalget oppnevner Mona Ridder-Nielsen (A) som ny nestleder av 

oppvekstkomiteen etter Pål Einar Røch Johansen (A). 

7. Bydelsutvalget oppnevner Karin Svendsen (A) som nytt varamedlem av 

arbeidsutvalget etter Hanne Eldby (SV). 

 

Votering 

Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak med forslag og tilleggsforslag fra Liv 

Thorstensen (A). 

Votering enstemmig. 

 

Vedtak 

1. Bydelsutvalget tar til orientering at 1. varamedlem fra Arbeiderpartiets gruppe, Mads 

Jørgen Lindahl (A) trer inn som medlem av bydelsutvalget etter Pål Einar Røch 

Johansen (A). 

2. Bydelsutvalget oppnevner Hanne Eldby (SV) som ny nestleder av bydelsutvalget etter 

Pål Einar Røch Johansen (A). 

3. Bydelsutvalget oppnevner Hanne Eldby (SV) som nytt medlem av arbeidsutvalget 

etter Pål Einar Røch Johansen (A). 



 

 12 

4. Bydelsutvalget oppnevner Hanne Eldby (SV) som ny nestleder av arbeidsutvalget etter 

Pål Einar Røch Johansen (A). 

5. Bydelsutvalget oppnevner Pia Erikstad (A) som nytt medlem av oppvekstkomiteen 

etter Pål Einar Røch Johansen (A). 

6. Bydelsutvalget oppnevner Mona Ridder-Nielsen (A) som ny nestleder av 

oppvekstkomiteen etter Pål Einar Røch Johansen (A). 

7. Bydelsutvalget oppnevner Karin Svendsen (A) som nytt varamedlem av 

arbeidsutvalget etter Hanne Eldby (SV). 

 

Sak 187 /14  Områderegulering for Oppsal senterområdet 

 

Britt Inglingstad (V) hadde følgende forslag til vedtak 

I forbindelse med Bystyrets behandling av ”Sammendragsrapport for tankesmie Oppsal senter 

og omkringliggende tomter” i møte 17.02.2010 ble det i sak 55 vedtatt å fremme et juridisk 

ikke-bindende program for området.  tvidelse av  ppsal senter i regi av  B S skulle 

behandles i egen plansak. Hovedhensikten med utarbeiding av mulighetsstudien, utarbeidet i 

2011 som et juridisk ikke-bindende program for  ppsal  var å videreføre rammer og 

retningslinjer for fysisk utvikling av  ppsalområdet som resultat av tankesmien for  ppsal 

senter og omkringliggende tomter. Mulighetsstudien skulle ligge til grunn for både 

behandling av innsendte reguleringsforslag, byggesaker og kommunens eget planarbeid. 

 

Bydelsutvalget i Østensjø har gjentatte ganger siden da blitt forelagt forslag til 

reguleringsplaner for Oppsal senter og omkringliggende tomter, uten at vi kan se at det i 

særlig grad tas hensyn til mulighetsstudien for Oppsal. 

Dette er større byggetiltak som vil få vesentlig virkninger for miljø  

og samfunn, som bl.a. økt belastning på veier og kollektivtrafikk og hvor man i liten grad 

hensyntar øvrige byggetiltak i området. 

 

Bydel Østensjø er opptatt av at alle byggetiltak i Oppsalområdet ses i sammenheng. Dette var 

også bakgrunnen for initiativet som ble tatt for tankesmien for Oppsalområdet som ble holdt i 

2009.  

 

Bydelen kan ikke se at intensjonene for tankesmien og mulighetsstudien er blitt fulgt og 

anmoder om at det i henhold til Plan- og bygningslovens § 12-2. utarbeides en 

områderegulering for Oppsalområdet, inkl. Oppsalsenteret. 

 

Bydelsutvalget ber administrasjonen sende vedtaket til byutviklingsbyråden og Plan- og 

bygningsetaten. 

 

A og SV v/Nasir Ahmed (A) hadde følgende tilleggsforslag til vedtak 

Siste setning: (…) for  ppsalområdet  inkl.  ppsalsenteret og Haakon Tveters vei 65. 

 

Votering 

Det ble først votert over forslaget til vedtak fra Britt Inglingstad (V). 

Votering enstemmig. 

 

Deretter ble det votert over tilleggsforslaget fra A og SV. 

Forslaget ble vedtatt med 8 stemmer for (A og SV) og 7 stemmer mot (H, Frp og V). 
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Vedtak  

I forbindelse med Bystyrets behandling av ”Sammendragsrapport for tankesmie Oppsal senter 

og omkringliggende tomter” i møte 17.02.2010 ble det i sak 55 vedtatt å fremme et juridisk 

ikke-bindende program for området.  tvidelse av  ppsal senter i regi av  B S skulle 

behandles i egen plansak. Hovedhensikten med utarbeiding av mulighetsstudien, utarbeidet i 

2011 som et juridisk ikke-bindende program for  ppsal  var å videreføre rammer og 

retningslinjer for fysisk utvikling av  ppsalområdet som resultat av tankesmien for  ppsal 

senter og omkringliggende tomter.  ulighetsstudien skulle ligge til grunn for både 

behandling av innsendte reguleringsforslag, byggesaker og kommunens eget planarbeid. 

 

Bydelsutvalget i Østensjø har gjentatte ganger siden da blitt forelagt forslag til 

reguleringsplaner for Oppsal senter og omkringliggende tomter, uten at vi kan se at det i 

særlig grad tas hensyn til mulighetsstudien for Oppsal. 

Dette er større byggetiltak som vil få vesentlig virkninger for miljø  

og samfunn, som bl.a. økt belastning på veier og kollektivtrafikk og hvor man i liten grad 

hensyntar øvrige byggetiltak i området. 

 

Bydel Østensjø er opptatt av at alle byggetiltak i Oppsalområdet ses i sammenheng. Dette var 

også bakgrunnen for initiativet som ble tatt for tankesmien for Oppsalområdet som ble holdt i 

2009.  

 

Bydelen kan ikke se at intensjonene for tankesmien og mulighetsstudien er blitt fulgt og 

anmoder om at det i henhold til Plan- og bygningslovens § 12-2. utarbeides en 

områderegulering for Oppsalområdet, inkl. Oppsalsenteret og Haakon Tveters vei 65. 

 

Bydelsutvalget ber administrasjonen sende vedtaket til byutviklingsbyråden og Plan- og 

bygningsetaten. 

 

Sak 188 /14  Trafikkproblematikk i området ved 
jernbanebroen/Fyrstikkbakken 

 

BMK hadde følgende forslag til vedtak 

Bydel Østensjø ber Bymiljøetaten om følgende tiltak for å bedre trafikksikkerheten og 

bruksvennligheten for skolebarn og syklister ved bruk av broen: 

 

1. Etablering av gangfelt for å bedre sikkerheten og for at syklister og gående trygt kan 

krysse gaten. 

2. Innføring av tiltak for redusert parkering; det er ønskelig med parkeringsforbud rett 

foran broen.  

3. Broen har høy kant ned fra betongen i midten, og fortauskanter av jern. Det er 

ønskelig å oppgradere broen. 

4. Fyrstikkbakken har en fortauskant nesten nederst i bakken som er upraktisk for sykler, 

vi ber om at den får universell utforming. 

 

Erik L. Thoresen (H) hadde følgende tilleggsforslag til vedtak, pkt. 1. 

Østensjø bydelsutvalg vil at det etableres gang- og sykkelbro i Fyrstikkbakken ved jernbanen 

og Nils Hansens vei. 

 

Votering 

Det ble votert over forslagene samlet. 
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Votering enstemmig. 

 

Vedtak 

Bydel Østensjø ber Bymiljøetaten om følgende tiltak for å bedre trafikksikkerheten og 

bruksvennligheten for skolebarn og syklister ved bruk av broen: 

 

1. Østensjø bydelsutvalg vil at det etableres gang- og sykkelbro i Fyrstikkbakken ved 

jernbanen og Nils Hansens vei. 

2. Etablering av gangfelt for å bedre sikkerheten og for at syklister og gående trygt kan 

krysse gaten. 

3. Innføring av tiltak for redusert parkering; det er ønskelig med parkeringsforbud rett 

foran broen.  

4. Broen har høy kant ned fra betongen i midten, og fortauskanter av jern. Det er 

ønskelig å oppgradere broen. 

5. Fyrstikkbakken har en fortauskant nesten nederst i bakken som er upraktisk for sykler, 

vi ber om at den får universell utforming. 

 

 

 

Bydel Østensjø, 23.10.2014 

 

 

Kristin Sandaker (A)      Therese Kloumann Lundstedt 

BU-leder       BU-sekretær 


